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Vragen van het statenlid J. van Burg en H. Rotter (SGP) ingevolge artikel 44 reglement 
van orde  
 

AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2021 nummer 183 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
Zonnepanelen of visserij tussen windmolens op zee: 
 
(ingekomen: 20 april 2021) 
 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 

1. Heeft het college kennis genomen van de 
studie genoemd in het artikel "zonnepanelen 
peppen windpark Borssele op" ? 

1. Wel van de publicatie, niet van de studie zelf. 

2. Is het college het met de SGP-fractie eens 
dat zonnepanelen op zee niet wenselijk is 
vanwege de toch al beperkte ruimte voor 
vissers ? 

2. Vanwege het verlies aan goede visbestekken 
is en wordt de visserijsector flink benadeeld 
door de realisatie van windparken op de 
Noordzee. Wij zijn van mening dat primair de 
vissers, als direct gedupeerden, betrokken 
dienen te worden bij de ontwikkeling van 
activiteiten binnen de parken. Dat is de reden 
dat wij samen met vier visserijorganisaties 
participeren in het project Vissen met de 
Wind. Wij zijn op voorhand niet tegen 
zonnepanelen op zee of onderzoek ernaar, 
maar wel wanneer ze zouden leiden tot 
nieuwe beperkingen voor vissers. 

3. Deelt het college de mening dat eerst 
resultaten  van de proef met visserij tussen 
windmolens moet worden afgewacht? Hoe 
gaat het college bewerkstelligen dat dit 
voorrang krijgt op het plaatsen van 
zonnepanelen ? 

3. Wij hebben op de Noordzee geen 
bevoegdheden om zoiets te regelen. Dit is 
aan de Rijksoverheid. Overigens staan 
zonnepanelen op de Noordzee nog in zijn 
kinderschoenen. Wij hebben niet begrepen 
dat er op korte termijn al initiatieven zijn. 

4. Deelt het college de mening dat ten aanzien 
van de zonne-energie de zonneladder dient 
gerespecteerd te worden, dus beginnen met 
het benutten van daken ? 

4. Het zonne-energiebeleid voor de provincie 
Zeeland (niet de Noordzee) kent geen 
volgtijdelijkheid. Primair richt het zich 
inderdaad op de daken maar aanvullend zien 
wij ook mogelijkheden voor onder andere zon 
op water. Daarbij dient rekening gehouden te 
worden met de belangen van onder andere 
visserij, recreatie en natuur. 

5. In hoeverre zijn eerdere proeven met 
zonnepanelen op zee ( zoals die bij de 
Brouwersdam ) door het college 
geevalueerd, aangezien de foto's met 
vervuiling (vogeluitwerpselen) en 
stormschade voor zich spreken? 

5. Wij zijn niet bij deze proeven betrokken. 

6. Is het college het met de SGP-fractie eens 
dat proeven tussen windparken ten aanzien 
van visserij en schaal- en schelpdieren de 
voorkeur verdienen boven het plaatsen van 
(commerciele) zonneparken? 

6. Zie antwoord bij vraag 2. Vanwege het 
verlies aan goede visbestekken is en wordt 
de visserijsector flink benadeeld door de 
realisatie van windparken op de Noordzee. 
Wij zijn van mening dat primair de vissers, 
als direct gedupeerden, betrokken dienen te 
worden bij de ontwikkeling van activiteiten 
binnen de parken. Dat is de reden dat wij 
samen met vier visserijorganisaties 
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participeren in het project Vissen met de 
Wind. Wij zijn op voorhand niet tegen 
zonnepanelen op zee of onderzoek ernaar, 
maar wel wanneer ze zouden leiden tot 
nieuwe beperkingen voor vissers. 

 
 MIDDELBURG, 11 mei 2021 

  

Namens fractie: SGP 

 

J. van Burg en H. Rottier 

Gedeputeerde Staten 

 

Drs. J.M.M. Polman 

 

 A.W. Smit 

  

 

 

 

 


	AANHANGSEL 
	Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Zonnepanelen of visserij tussen windmolens op zee: 

